
P R O T O K Ó Ł      Nr  XXXV/08

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi
w dniu   24  kwietnia  2008 roku

O B E C N I:

Stan radnych           -   21
Obecnych                 -  20

Skład Rady Miejskiej:

1. Czesław Badura - obecny
2. Zofia Bazańska - obecna
3. Krystian Dąbrowski - obecny
4. Krzysztof Francikowski - obecny
5. Ireneusz Gawroński - obecny
6. Janusz Gątkiewicz - obecny
7. Mirosław Kędzierski - obecny
8. Marian Kita - obecny
9. Wiesław Konderak - obecny
10. Teresa Kosmala - obecna
11. Andrzej Mentel - obecny
12. Jolanta Moćko - obecna
13. Marcin Musiał - obecny
14. Władysław Oczkowicz - obecny
15. Dominik Penar - obecny
16. Marek Rajca - nieobecny
17. Grażyna Strączek - obecna
18. Andrzej Świątek - obecny
19. Sławomir Święch - obecny
20. Hanna Szotowska - obecna
21. Danuta Walczak - obecna

W Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli :

Z-ca  Burmistrza  Miasta  –  Anna  Ślagórska,  Skarbnik  Miasta  –  Urszula  Polak  –  Wałek, 
Kierownicy Wydziałów UM, dyrektorzy jednostek i zakładów budżetowych, mieszkańcy.
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Dot. pkt. 1 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Otwieram  XXXV  sesję  Rady  Miejskiej,  zwołaną  na  postawie  art.  20  ust.  1  Ustawy  o 
samorządzie gminnym. Witam wszystkich gości i stwierdzam, że zgodnie z listą obecności na 
sali jest  wystarczająca ilość radnych do podejmowania uchwał.

Dot. pkt. 2 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch             -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przestawił proponowane zmiany do porządku obrad:
1. wykreślenie  pkt. 9.8 – projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat za pobyt dziecka w żłobku  

prowadzonym przez gminę Czeladź.
2. dodanie  po  pkt.  9.4  –  projektu  uchwały  w  sprawie  rozwiązania  prawa  użytkowania  

wieczystego nieruchomości niezabudowanych, działek: nr 265/54 k. m. 32 o pow. 856 m. kw. i  
nr 265/56 k. m. 32 o pow. 1.238 m. kw. położonych przy ul. 35-lecia PRL w Czeladzi.

- Czy ktoś chciałby zaproponować jeszcze jakieś zmiany do porządku obrad?

Dorota Bąk                        -               Sekretarz Miasta  

- Zgłosiła autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie nadania statutu Miejskiemu Zarządowi 
Gospodarki Komunalnej w Czeladzi.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem zmian zaproponowanych  przeze mnie?

GŁOSOWANIE /bez: T. Kosmali, W. Konderaka, J. Gątkiewicza, A. Mentla/

 16  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada przyjęła porządek posiedzenia.

Rada przyjęła następujący porządek obrad:

1. Otwarcie sesji.
2. Przyjęcie porządku obrad.

2



3. Przyjęcie protokołu z obrad sesji w dniach:
a/27 marca - 3 kwietnia 2008r.

4. Informacja Burmistrza Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym.
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Zapytania mieszkańców. 
7. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych i  zapytania mieszkańców.
8. Przedstawienie stanu realizacji restrukturyzacji Zakładu budżetowego ZIK.  

a/ Wprowadzenie.
b/ Opinie Komisji.
c/ Dyskusja.

   9.   Podjęcie uchwał w sprawie:
1. zmian w budżecie miasta na 2008 rok.
2. wyrażenia woli zabezpieczenia środków finansowych w latach 2009-2010 na festiwal 

Regeneracja w związku z aplikacją o środki unijne w ramach działania 4.3 promocja 
kultury.

3. sprzedaży przez Gminę Czeladź części działki 136/4 k.m. 42 o pow. około 300m.kw. 
przy ul. Katowickiej w Czeladzi.

4. sprzedaży przez Gminę Czeladź części działki 45 k.m. 19 o pow. około 100m.kw. przy 
ul. Staszica w Czeladzi.

5. rozwiązania  prawa  użytkowania  wieczystego  nieruchomości  niezabudowanych, 
działek: nr 265/54 k. m. 32 o pow. 856 m. kw. i nr 265/56 k. m. 32 o pow. 1.238 m. kw. 
położonych przy ul. 35-lecia PRL w Czeladzi.

6. zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego MBP w Czeladzi za 2007 rok.
7. utworzenia  jednostki  budżetowej  -Miejskiego  Zarządu  Gospodarki  Komunalnej  w 

Czeladzi.
8. nadania statutu Miejskiemu Zarządowi Gospodarki Komunalnej w Czeladzi.
9. nadania statutu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej „Żłobkowi Miejskiemu w 

Czeladzi”. 
10. przyjęcia ramowych planów pracy Komisji Rady Miejskiej w Czeladzi na 2008 rok.

    10. Sprawozdanie z wykonania budżetu miasta Czeladź za 2007r.
a/Wprowadzenie.
b/Stanowisko składu orzekającego RIO.
c/ Wniosek Komisji Rewizyjnej do RIO i opinia RIO.
d/Opinie Komisji.
e/Dyskusja.
f/podjęcie  uchwały w sprawie udzielania  absolutorium Burmistrzowi  Miasta  z  tytułu 
wykonania budżetu Miasta Czeladź za 2007r.

     11.   Sprawy bieżące.
     12.   Zamknięcie obrad sesji.

Dyskusja nt. nieobecności Burmistrza.

W dyskusji udział wzięli:

1. Andrzej Świątek - radny
2. Zofia Bazańska - radna
3. Sławomir Święch - Przewodniczący Rady Miejskiej
4. Dorota Bąk - Sekretarz Miasta

Dot. pkt. 3 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do przyjęcia protokołu z obrad sesji w dniach  27 marca – 3 kwietnia 2008 r.

3



- Czy są uwagi do  protokołu?

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Andrzej Świątek - radny
2. Sławomir Święch - Przewodniczący Rady Miejskiej
3. Dominik Penar - radny

   
Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem protokołu z obrad sesji  w dniach 27 marca – 3 
kwietnia  2008r.? 

GŁOSOWANIE  /bez:  T.  Kosmali,  W. Konderaka,  J.  Gątkiewicza,  A.  Mentla,  I.  Gawrońskiego,  K. 
Francikowskiego/

 11  głosów za
  2  głosy  przeciw
  1  głos  wstrzymujący  się

Dot. pkt. 4 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Informacja Burmistrza Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym.

Anna Ślagórska                            -               Z-ca Burmistrza Miasta  

- Przedstawia informację międzysesyjną.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Grażyna Strączek - radna
2. Zofia Bazańska - radna
3. Hanna Szotowska - radna
4. Władysław Oczkowicz - radny
5. Teresa Kosmala - radna
6. Sławomir Święch - Przewodniczący Rady Miejskiej
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7. Krzysztof Francikowski - radny
8. Andrzej Świątek - radny
9. Małgorzata Jastrząb - Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami
10. Zofia Gajdzik -        Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej
11. Krzysztof Tarkota - Dyrektor O. I. „Senior”
12. Teresa Wąsowicz - Kierownik Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji
13. Wojciech Maćkowski - Kierownik Wydziału Promocji Miasta
14. Teresa Banaś - Dyrektor MOPS
15. Krzysztof Niebylski - Komendant Straży Miejskiej
16. Anna  Ślagórska - Z-ca Burmistrza Miasta
17. Urszula Polak – Wałek - Skarbnik Miasta
18. Dominik Penar - radny

Dot. pkt. 5 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do interpelacji  i zapytań radnych.

Mirosław Kędzierski                     -               radny  

- Poprosił o udzielenie odpowiedzi na piśmie. 
- Czy radny może prowadzić działalność gospodarczą w oparciu o gminne zasoby gruntowe, 

czyli sprzedawane działki?
- Jakie  wynagrodzenie  będzie  otrzymywał  prezes  oraz  zastępca  dyrektora  nowo  powstałej 

spółki ZIK?
- Jakie były koszty utrzymania ZB ZIK, a jakie będzie miała obecnie spółka?
- Dlaczego  pomimo  zapewnień  Burmistrza,  że  po  przekształceniu  ZIK  w  spółkę,   żaden  z 

pracowników nie straci pracy, tak się nie stało? Nikt dobrowolnie nie odszedł z pracy, ani też 
nie zrezygnował.

- Jakie będą koszty przekształcenia ZIK w spółkę?

Ireneusz Gawroński                      -               radny  

- W „Echu  Czeladzi”  ukazała  się  informacja   skierowana  do  wspólnot  mieszkaniowych   w 
sprawie dofinansowania ze środków unijnych termomodernizacji budynków. Czy miasto może 
pomóc wspólnotom w przygotowaniu wniosku o dofinansowanie?

- Rekultywacja terenu po prawej stronie Brynicy. Z informacji jednego z mieszkańców wynika, 
że  składowane są przy  tych  pracach rekultywacyjno  –  niwelacyjnych  różne niebezpieczne 
odpady. Proszę o interwencję.

- Od 2 tygodni,  co 3 dni przez Józefów o godz.  1.00 przejeżdża golf  z ciemnymi szybami i 
wygaszonymi światłami. Kilkaset metrów dalej zdarzały się w tym czasie kradzieże. Proszę o 
zwrócenie na to uwagi.

- Czy jest szansa na to, aby zamykać po godz. 22.00 furtkę od stadionu Górnika - Paski?

Władysław Oczkowicz                -               radny  

- Poruszył problem psów bez kagańców i smycz na Osiedlu Dziekana.
- Brudna płyta Rynku.
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Andrzej Świątek                            -               radny  

- Czy obecnie są sprzedawane jakiekolwiek mieszkania w zasobach komunalnych? Jaka jest 
pespektywa sprzedaży mieszkań na ten rok?

- Jakie będą skutki cenowe zmiany dostawcy ciepła?
- Poruszył problem wysokich kosztów utrzymania cmentarza komunalnego.
- Poruszył problem wstrzymywania przekształcania mieszkań w zasobach Spółdzielni „Saturn”.  

Dlaczego na Piaskach przekształca się mieszkania, a w Spółdzielni „Saturn” nie?

Ad vocem głos zabrał Przewodniczący Rady – Sławomir Święch.

Marcin Musiał                                 -               radny  

- Czy  gmina  korzysta  z  programów  unijnych  na  przekwalifikowanie  zawodowe,  staże, 
pośrednictwo  pracy, pomoc stypendialną, czy mamy jakieś plany na przyszłość skorzystania 
z tej pomocy finansowej?

- Przedwczoraj  Rada  Ministrów przyjęła  rozporządzenie  zmieniające  zasady  wynagradzania 
pracowników  samorządowych.  Czy  można  przygotować  analizę  finansową  ewentualnych 
podwyżek dla pracowników?

- Czy  istnieje  możliwość  pozyskania  środków  unijnych  na  modernizacje  i  rozbudowę 
istniejących  placów zabaw?

Czesław Badura                             -              radny  

- Ul. Staszica, Przełajska – zawalone budynki.
- Na terenie miasta istnieje jeden numer telefonu na Policję dla mieszkańców. Mieszkańcy są 

tym zbulwersowani.
- Kiedy będzie zamontowana wiata na przystanku na Rynku?
- Kiedy będzie wyremontowany teren przy „Biedronce” na ul. Szpitalnej?
- Kiedy będą remontowane ulice: Ogrodowa, Grodziecka i Szpitalna?

Danuta Walczak                            -               radna  

- Jak działają kamery koło NOT-u? systematycznie wyrywane są kwiaty przy fontannie. Prośba 
o ponowne nasadzenia.

- Dlaczego w „Echu Czeladzi” jest tak dużo nieścisłości w podawaniu mieszkańcom informacji, 
dotyczących dat, godzin, uroczystej sesji, czemu ona ma być poświęcona?

- Dlaczego  na  pierwszej  stronie  „Echa  Czeladzi”  nie  ma  np.  zdjęcia  z  finału  Przeglądu 
Twórczości Dzieci i Młodzieży 2008? Nie wiem, czy graffiti jest  ważniejsze od tak wspaniałej 
imprezy?

- Czy można zameldować na stałe na ul.  21 Listopada córkę u rodziców,  którzy wymagają 
całodobowej opieki? Jeżeli tak, to gdzie ta osoba ma się zgłosić? Ta Pani nie wie, kto jest 
zarządcą budynku.

Marian Kita                                      -               radny  

- Kto  jest  decydentem treści,  rozmieszczenia  i  cenzorem artykułów w „Echu Czeladzi”?  Kto 
decyduje o tym, które artykuły są zamieszczane, a które nie? Czy jest jakaś redakcja „Echa 
Czeladzi”?

- Czy przy rondku koło szpitala mają prawo stać auta?
- Odczytuje pismo mieszkańca ul. Miasta Auby 10/20 w sprawie zamontowania podjazdu dla  

osób niepełnosprawnych. Proszę o odpowiedź w tym temacie.

Teresa Kosmala                            -               radna  

- Zwróciła uwagę, iż cena podana w „Echu Czeladzi” za sprzedaż działki podana została z VAT-
em. Poprosiła o rzetelniejsze podawanie informacji w „Echu Czeladzi”.
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- Domek  fiński  przy  ul.  Matejki  10  nie  ma  obicia  blachą  skraju  dachu.  Istnieje 
niebezpieczeństwo, ze może się to zapalić.

- Ile wpłynęło wniosków chętnych do zamieszkania w nowo wybudowanym budynku przy ul. 
Szpitalnej?

- Dlaczego wprowadza się w błąd wspólnoty mieszkaniowe co do dostępu do drogi gminnej? 
Na jakim etapie jest sposób podziału działek?

- Dotyczy regulaminu utrzymania porządku i  gospodarki  odpadami komunalnymi.  Czy trwają 
prace  nad  zmianą  regulaminu  mające  na  celu  określenie  maksymalnej  stawki,  do  jakiej 
wszystkie podmioty zarejestrowane w mieście, a zajmujące się odpadami komunalnymi, mogą 
podnosić ceny? To Rada ustala te maksymalne stawki. Czy jest taka uchwała, która wyznacza 
maksymalne stawki od 1 metra sześciennego? Jeśli jej nie ma, to dlaczego ? czy to jest jakieś 
celowe działanie? Czy ktoś zajął  się tą sprawą od ubiegłej  sesji,  gdzie  zostało odczytane 
pismo  mieszkańca  na  temat  częstotliwości  odbierania  odpadów  komunalnych  i  wielkości 
pojemników na odpady?

Krystian Dąbrowski                      -               Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  

- Czy jest możliwość wyremontowania placu zabaw na Osiedlu Miła?

Hanna Szotowska                         -               radna  

- Stowarzyszenie „Jestem z Tobą” skierowało w grudniu informację pisemna do „Echa 
Czeladzi”  o  zmianie  siedziby  Gminnego  Centrum Informacji  –  Pośrednictwa  Pracy  na  ul. 
Sportową.  Taka  informacja  ukazała  się  w  styczniu  w  ramce,  zaś  poniżej  w  informacjach 
stałych ukazał się stary adres.  Do dziś w informacjach stałych ukazuje się zły adres.  Jaki jest 
tryb wprowadzania takich zmian?

Grażyna Strączek                          -               radna  

- Proszę o sprostowanie w „Echu Czeladzi”  informacji „Sprzedam  sklep w Urzędzie miasta”.
Myślę, że to jest jakieś małe nieporozumienie.

Dot. pkt. 6 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Proponuję przejść teraz do zapytań mieszkańców. 
- Czy ktoś z mieszkańców chciałby zabrać głos?

Głos zabrali:

1. Krystyna Kowałska - mieszkanka – wystąpienie dot.:
• termomodernizacji bloków przy ul. Tuwima, Szpitalnej
• kontroli przydzielania dodatków mieszkaniowych
• warunków wykupu mieszkań komunalnych, bonifikat.

2. Zbigniew Sikora - mieszkaniec – wystąpienie dot.:
• Informacji nt. zapasów, która nie ukazała się w „Echu Czeladzi”.

Przewodniczący  Rady ogłosił przerwę.
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Dot. pkt. 7– porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Wznawiam obrady po przerwie.
- Przechodzimy  do  odpowiedzi  na  interpelacje  i  zapytania  radnych  oraz  zapytania 

mieszkańców.
Anna Ślagórska                                          -               Z-ca Burmistrza Miasta  

- Zgodnie z sugestią radnego Kędzierskiego zostanie mu udzielona odpowiedź na piśmie. 

Robert Szczupider                        -               Dyrektor ZB ZIK  

- W dniu wczorajszym Rynek został posprzątany.
- Koszty utrzymania cmentarza komunalnego. To jest kwota wynikająca z przetargu 4-letniego.
- Teren przy „Biedronce” na ul. Szpitalnej. Naprawa nawierzchni na terenie gminnym została 

zrobiona. Pozostały teren należy do właściciela „Biedronki”.
- Ul.  Ogrodowa, Szpitalna,  Grodziecka – dziury.  Jeśli  zrobimy ul.  Ogrodową, to nie zrobimy 

wielu innych ulic. Pieniędzy jest za mało, ale spróbujemy te większe zagłębienia wyrównać. 
Ul. Grodziecka, to droga powiatowa, została zrobiona. Ul. Szpitalna – pisaliśmy do powiatu w 
tej sprawie. Sprawa została zawieszona przez powiat, bo jest tam planowana inwestycja. Jeśli 
będą decyzje, będziemy nagabywać powiat, aby coś tam zostało zrobione, ale wydaje mi się 
to bez sensu, bo za chwilę nawierzchnia będzie zrywana.

- Ul. Skłodowskiej, Powstańców Śl. -  zrobimy te pozostałości.
- NOT – uzupełnimy skradzione bratki.
- Plac zabaw na ul.  Miłej.  Nie planowaliśmy w tym roku,  ale jeśli  uda się wygospodarować 

środki to coś spróbujemy zrobić.

Maciej Bednarczyk                       -               Z-ca Dyrektora ZBK  

- Na budynek przy ul. Szpitalnej 5 wpłynęło 40 wniosków. Komisja mieszkaniowa zbiera się 28 
kwietnia.

- Ul. Moniuszki – obicia blachowe – naprawimy.

Zofia Gajdzik                                   -               Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej  

- Pomoc wspólnotom w nawiązaniu do artykułu w „Echu Czeladzi”.  Zamysł artykułu był inny. 
Chcieliśmy  poinformować  wspólnoty,  że  jest  możliwość  dofinansowania  unijnego  dla  ich 
inwestycji  na  ocieplenie  budynku,  ale  taka  inwestycja  musi  być  wpisana  do  Programu 
Rewitalizacji Obszarów Miejskich, który ustala gmina. Artykuł był po to, aby wyłowić te zarządy 
wspólnot, które w swoich planach inwestycyjnych mają takie zadania i żebyśmy my, robiąc 
aktualizacje tego dokumentu wzięli to pod uwagę. Jeżeli chodzi o same wnioski, to możemy 
poinstruować jak je pisać.

- Regulamin utrzymania czystości – brak maksymalnych opłat. To jest nieporozumienie. Stawki 
maksymalne, to temat, który łączy się z obowiązkami właścicieli  nieruchomości. rolą gminy 
jest prowadzenie ewidencji zawartych umów na wywóz nieczystości i to robimy. Jesteśmy w 
stałym kontakcie ze Strażą Miejską, która kontroluje umowy na wywóz nieczystości. Gdyby 
była sytuacja, że ktoś uchyla się od zawarcia umowy z odbiorcą nieczystości, wtedy Burmistrz 
w drodze decyzji administracyjnej, ustala obowiązek uiszczania opłat za odbieranie odpadów i 
po to jest potrzebna ta uchwała o stawkach maksymalnych. Ta stawka maksymalna ma być 
formą kary dla tych, którzy dobrowolnie nie zawierają umów i nie regulują obowiązku, który 
ustawa na nich założyła. W naszej gminie jeszcze tego nie robimy. Nie mamy tej uchwały, ale 
może przyjdzie taki moment, że ją Państwu przedłożymy.

- Częstotliwość odbierania odpadów. Regulamin gminny,  który określa częstotliwość wywozu 
nieczystości musi posiadać opinie Państwowego Inspektora Sanitarnego, który opiniuje pod 
kątem swoich przepisów, czy te warunki sanitarne są zachowane. Jeżeli ta częstotliwość jest 
za niska to wtedy  możemy się  narazić i są takie odrzucenia przez Państwowego Inspektora 
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Sanitarnego.  Mówimy  o  odpadach  komunalnych,  to  są  odpady  kuchenne  też.  Można  to 
zmienić, ale jaka będzie opinia – trudno mi powiedzieć. Sprawę Pana Brejta rozpatrujemy, ale 
regulamin jest ustalony dla całej gminy, a to są indywidualne spawy i tu jest problem, jak to 
zapisać.

- Place zbaw – dotacje. Nie ubiegamy się, ale sprawdzę w ogóle możliwości. Zastanowimy się 
nad tym.

Anna Ślagórska                            -               Z-ca Burmistrza Miasta  

- Analiza skutków zmiany wynagrodzenia pracowników samorządowych. Będziemy się nad tym 
zastanawiali,  kiedy  rozporządzenie  będzie  podpisane.  Na  dzień  dzisiejszy  trwają  nad nim 
prace.

Teresa Wąsowicz            -               Kierownik Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji  

- Pieniądze  z  kapitału  ludzkiego  dotyczące  ofert  edukacyjnych  w  większości  idą  przez 
ministerstwo  albo  kuratoria  oświaty.  Wzięliśmy udział  w konkursie  na dokształcanie  kadry 
nauczycielskiej.

Teresa Banaś                                  -               Dyrektor MOPS  

- Przyznano nam  z europejskich funduszy w ramach priorytetu Program Operacyjny „Kapitał 
ludzki”  kwotę  269.821  zł,  które  będzie  wykorzystana  przez  MOPS  na  potrzeby  osób 
pozostających bez pracy. Ten projekt będziemy realizować w ciągu pół roku.

Krzysztof Niebylski                       -               Komendant Straży Miejskiej  

- Rekultywacja terenu Józefowa. W tej chwili nie odbywają się tam żadne prace. Ktoś musiał 
coś podrzucić. Trzeba kogoś takiego przechwycić.

- Golf z wygaszonymi światłami jeżdżący po Józefowie. Przekażemy sprawę na policję.
- Psy bez smyczy na Osiedlu Dziekana. Będą tam patrole, które będą regularnie kontrolować 

sytuację.
- Teren przy „Biedronce”. Zwróciliśmy się do CzSM o wykonanie remontu.
- Kamery przy Not. Zwrócę uwagę dyżurnym, aby skierować kamerę na okolice fontanny.
- Kwestia parkowania na rondku przy ul. Szpitalnej. W tym miejscu parkować nie wolno. Patrole 

Straży Miejskiej będą osoby tam parkujące albo pouczały, albo karały.

Henryk Michalski                           -              Dyrektor MOSiR  

- O  godz.  22.00,  zgodnie  z  sugestią,   będziemy  zamykać  bramę  główną   na  stadion  na 
Piaskach.

Anna Ślagórska                            -               Z-ca Burmistrza Miasta  

- Zmiana  dostawców  ciepła.  Rozeznamy  to  jeszcze  dokładnie.  Z  tego  co  wiemy  nastąpiło 
połączenie 2 firm, ale dla nas skutków nie powinno być, bo są podpisane wieloletnie umowy. 

Małgorzata Jastrząb                     -               Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami  

- Sprzedaż  mieszkań.  W tym roku  sprzedaliśmy  2  lokale  mieszkalne,  na  ul.  Grodzieckiej  i 
Waryńskiego. Pozytywnie są zaopiniowane 4 wnioski i będzie dokonana sprzedaż głównym 
najemcom. Natomiast w programie „Mieszkanie” założyliśmy w sumie na ten rok sprzedaż 7 
mieszkań.

- Podział na ul. Zwycięstwa, na lewo od ronda był dokonany w latach wcześniejszych i tam ten 
podział był przyjęty tak jak to zaproponowała spółdzielnia z tego względu, że tam się nie dało 
wydzielić szerszych dróg. Jeżeli chodzi o ul. Legionów, to Spółdzielnia „Saturn” rzeczywiście 
przystąpiła do podziałów, ale według sugestii zaproponowanych przez gminę.

- Działka przy ul. 21 Listopada 14/16. jest to własność skarbu państwa w administracji SRK.
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Anna Ślagórska                            -               Z-ca Burmistrza Miasta  

- Rozpadające się budynki. Straż Miejska podjedzie i to sprawdzi. Wystąpimy z wnioskami do 
odpowiednich instytucji, właścicieli o zabezpieczenie terenu.

Wojciech Maćkowski                    -               Kierownik Wydziału Promocji  

- Zbigniew Sikora. Sprawdzę kiedy wpłynęło pismo i nie pozostanie to bez echa.
- Radny Marian Kita. Artykuł ukaże się w lipcu.
- Radna  Danuta  Walczak  –  dobór  zdjęć.  Zdjęcia  wybiera  redakcja.  Nie  zawsze  zdjęcia  z 

ważnych wydarzeń są dobre technicznie. Te zdjęcia były najlepsze i dlatego są na okładce.
- Radna Hanna Szotowska. Adres będzie sprostowany od następnego numeru. Przepraszamy.
- Radna  Grażyna  Strączek  –  ogłoszenie.  Nieszczęsne  ogłoszenie,  ale  redakcja  nie  ponosi 

odpowiedzialności za treść ogłoszeń. 
- Radna Teresa Kosmala – 22 mln zł.  Jeżeli  jest  taki  błąd,  to postaramy się na przyszłość 

uniknąć takich błędów.
- Sesja uroczysta. Do ostatniej chwili była zmieniana data sesji, stąd wzięła się ta rozbieżność.

Aleksandra Ulewicz                      -               Kierownik Wydziału Spraw Obywatelskich  

- Do  zameldowania  nie  jest  potrzebna  zgoda  spółdzielni  mieszkaniowej.  Wystarczy 
tylko  tytuł  prawny  do  lokalu.  Ta  Pani  musi  tylko  wymeldować  się  stamtąd,  gdzie  jest 
zameldowana na pobyt stały.

Anna Ślagórska                            -               Z-ca Burmistrza Miasta  

- Podjazd dla osoby niepełnosprawnej. Po raz kolejny zwrócimy się z prośbą do CzSM.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej,  Prezes CzSM  

- Zasadniczy ruch do uruchomienia całej procedury należy do osoby zainteresowanej. 
W pierwszej kolejności osoba zainteresowana musi złożyć wniosek do PCPR-u. My dotrzemy 
do tego Pana.

- Dostawcy ciepła. Z informacji jaką posiadam, firma „Wojzec” została sprzedana koncernowi 
energetycznemu „Fortum” oddział Częstochowa. Na ten moment zmiany cen nie było.

Anna Ślagórska                            -               Z-ca Burmistrza Miasta  

- Telefon na policję. Będę rozmawiać na ten temat z komendantem komisariatu.

Małgorzata Jastrząb                     -               Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami  

- Jutro będzie montaż wiaty przystankowej przy ul. Grodzieckiej.

Marian Kita                                      -               radny  

- Poruszył sprawę parkowania przy szpitalu.

DYSKUSJA

Dyskusji udział wzięli:

1. Anna Ślagórska - Z-ca Burmistrza Miasta
2. Andrzej Świątek - radny
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Teresa Kosmala                            -               radna  

- Proszę  o  odpowiedź  na piśmie  w sprawie  stawek maksymalnych  opłat  za  wywóz 
nieczystości komunalnych.

Dot. pkt. 8 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przedstawienie stanu realizacji restrukturyzacji Zakładu budżetowego ZIK.

a/ Wprowadzenie

Dorota Bąk                                      -               Sekretarz Miasta  

- Dokonuje wprowadzenia do materiałów.

b/ Opinie Komisji

Opinie nt. informacji przedstawili:

1. Władysław Oczkowicz         -         Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej
2. Grażyna Strączek         -         Przewodnicząca Komisji Finansowo – Budżetowej
3. Danuta Walczak         -         Komisja Edukacji, Kultury i Sportu

c/ Dyskusja

W dyskusji udział wzięli:

1. Danuta Walczak - radna
2. Andrzej Swiątek - radny
3. Teresa Kosmala - radna  –  zgłosiła  wniosek  o  nie  likwidowanie 

zakładu budżetowego ZIK, jedynie o zrestrukturyzowanie go, zmianę statutu zakładu  
oraz pozwolenie mu na działanie w formie jednostki organizacyjnej gminy.

4.    Władysław Oczkowicz - radny - zgłosił wniosek o zamknięcie dyskusji.
Wniosek nie został przez Rade przyjęty, pojawił się głos sprzeciwu.

       5.    Dorota Bąk - Sekretarz Miasta
       6.    Grażyna Strączek - radna
       7.    Ireneusz Gawroński - radny
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Dot. pkt. 9 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Czeladź na 2008 rok.

Urszula Polak Wałek                     -               Skarbnik  Miasta  

- Omawia projekt uchwały.

DYSKUSJA

W dyskusji uczestniczyli::

1. Danuta Walczak - radna
2. Marian Kita - radny
3. Henryk Michalski - Dyrektor MOSiR
4. Grażyna Strączek - Przewodnicząca Komisji Finansowo – Budżetowej 
5. Andrzej Świątek - radny
6. Anna Ślagórska - Z-ca Burmistrza Miasta

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przystępujemy  do  głosowania  imiennego  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie 
miasta na 2008 rok z wykreśleniem § 5 pkt. 3.

Przewodniczący Rady wyczytuje nazwiska poszczególnych radnych, którzy stwierdzają 
czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu”.

GŁOSOWANIE /bez: J. Gatkiewicza, D. Penara, A. Mentla/ 

  15  głosów za
   1  głos przeciw
   1  głos wstrzymujący się

Przewodniczący Rady stwierdził,  że Uchwała Nr XXXV/465/2008 w sprawie  zmian w 
budżecie miasta na 2008  rok  została przez Radę podjęta.

12



Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie  wyrażenia woli  zabezpieczenia środków finansowych w latach  
2009-2010 na festiwal Regeneracja w związku z aplikacją o środki unijne w ramach działania 
4.3 promocja kultury.

Grażyna Strączek  - Przewodnicząca Komisji  Finansowo – Budżetowej przedstawiła opinię  
Komisji dot. projektu uchwały.

Anna Ślagórska                            -               Z-ca Burmistrza Miasta  

- Omawia projekt uchwały.

DYSKUSJA

W dyskusji uczestniczyli:

1. Danuta Walczak - radna
2. Anna Ślagórska - Z-ca Burmistrza Miasta

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia woli zabezpieczenia 

środków finansowych w latach 2009-2010 na festiwal Regeneracja w związku z aplikacją o 
środki unijne w ramach działania 4.3 promocja kultury?

GŁOSOWANIE /bez: J. Gątkiewicza, D. Penara, A. Mentla/ 

  12  głosów za
   0  głosów przeciw
   5  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził,  że Uchwała Nr XXXV/466/2008 w sprawie wyrażenia 
woli  zabezpieczenia  środków  finansowych  w  latach  2009-2010  na  festiwal  Regeneracja  w 
związku z aplikacją o środki unijne w ramach działania 4.3 promocja kultury została przez Radę 
podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie  sprzedaży przez Gminę Czeladź części działki 136/4 k. m. 42 o 
pow. około 300 m.kw. przy ul. Katowickiej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi do projektu uchwały?
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Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: J. Gątkiewicza, D. Penara, A. Mentla, Z. Bazańskiej/

  14  głosów za
   0  głosów przeciw
   2  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXXV/467/2008 w sprawie  sprzedaży 
przez Gminę Czeladź części działki 136/4 k. m. 42 o pow. około 300m.kw. przy ul. Katowickiej w 
Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie sprzedaży przez Gminę Czeladź części działki 45 k. m. 19 o pow. 
około 100m.kw. przy ul. Staszica w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: J. Gątkiewicza, D. Penara, A. Mentla/ 

  17  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących  się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXXV/468/2008 w sprawie sprzedaży 
przez Gminę Czeladź części działki  45 k.  m. 19 o pow. około 100m.kw. przy ul.  Staszica w  
Czeladzi została przez Radę podjęta.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  rozwiązania  prawa  użytkowania  wieczystego  nieruchomości 
niezabudowanych, działek: nr 265/54 k. m. 32 o pow. 856 m. kw. i nr 265/56 k. m. 32 o pow. 
1.238 m. kw. położonych przy ul. 35-lecia PRL w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: J. Gątkiewicza, D. Penara, A. Mentla, S. Święcha/

  14  głosów za
   0  głosów  przeciw
   2  głosy  wstrzymujące się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXXV/469/2008 w sprawie rozwiązania 
prawa użytkowania wieczystego nieruchomości niezabudowanych, działek: nr 265/54 k. m. 32 o  
pow. 856 m. kw. i nr 265/56 k. m. 32 o pow. 1.238 m. kw. położonych przy ul. 35- lecia PRL w  
Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  rocznego  sprawozdania  finansowego  MBP  w 
Czeladzi za 2007 rok.

Grażyna Strączek  - Przewodnicząca Komisji  Finansowo – Budżetowej przedstawiła opinię  
Komisji dot. projektu uchwały.

Krystian Dąbrowski - Wiceprzewodniczący  Rady  przedstawił  opinię  Komisji  Edukacji,  
Kultury i Sportu dot. projektu uchwały.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1.    Teresa Kosmala - radna
2.    Elżbieta Żak - Główny Księgowy MBP
3.   Ewa Ambroży - Dyrektor MBP
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto  z  Państwa  radnych  jest  za  podjęciem  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  rocznego 
sprawozdania finansowego MBP w Czeladzi za 2007 rok?

GŁOSOWANIE  /bez: J. Gątkiewicza, D. Penara, M. Kędzierskiego, J. Moćko, A. Mentla/

  13  głosów za
   1  głos przeciw
   1  głos wstrzymujący się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXXV/470/2008  w  sprawie 
zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego MBP w Czeladzi za 2007 rok została przez 
Radę podjęta.

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Wznawiam obrady po przerwie.
- Projekt uchwały w sprawie utworzenia jednostki budżetowej - Miejskiego Zarządu Gospodarki 

Komunalnej w Czeladzi.

DYSKUSJA

         W dyskusji udział wzięli:

1. Danuta Walczak - radna
2. Dorota Bąk - Sekretarz Miasta
3. Sławomir Święch - Przewodniczący Rady
4. Ireneusz Żarłok - radca prawny
5. Andrzej Świątek - radny
6. Grażyna Strączek - Przewodnicząca Komisji Finansowo – Budżetowej
7. Teresa Kosmala - radna
8. Władysław Oczkowicz -       Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: J. Gątkiewicza, D. Penara, A. Mentla/
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 13  głosów za
   0  głosów przeciw
   4  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXXV/471/2008 w sprawie utworzenia 
jednostki budżetowej – Miejskiego Zarządu Gospodarki Komunalnej w Czeladzi  została przez 
Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie nadania statutu Miejskiemu Zarządowi Gospodarki Komunalnej w 
Czeladzi.

Dorota Bąk                                      -               Sekretarz Miasta  

- Zgłosiła następujące autopoprawki do projektu uchwały:
1. w § 5 pkt. 3 ppkt c/ dopisać po przecinku „małej architektury /place zabaw, fontanny,  

klomby, rzeźby, itp./
2. w § 5 pkt. 3 – dopisać ppkt. f/ o treści:  „zagospodarowanie i utrzymanie przestrzeni  

publicznej – place, skwery, parkingi publiczne, pylony reklamowe.
3. § 9 pkt. 2  brzmiałby: „Rada Miejska może upoważnić Dyrektora do wydawania decyzji  

administracyjnych  w  sprawach  z  zakresu  działania  Zarządu  z  wyłączeniem  zadań 
dotyczących zarządcy drogi”. 

Ireneusz Żarłok                             -               radca prawny  

- Omawia autopoprawkę Nr 3.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Teresa Kosmala - radna
2. Dorota Bąk - Sekretarz Miasta
3. Urszula Polak – Wałek - Skarbnik Miasta 
4. Ireneusz Żarłok - radca prawny

Radna Teresa Kosmala zgłosiła następujące wnioski do projektu uchwały:

1. w  § 7 ust. 1 skreślić wyrazy  „w razie zatrudnienia Dyrektora na umowę o pracę”.
2. skreślić § 10 ust. 2.
3. skreślić § 9 ust. 2.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Wniosek Nr 1 Pani radnej. § 7 ust. 1 brzmiałby: „Zarządem kieruje Dyrektor, którego zatrudnia 
i zwalnia Burmistrz. Burmistrz wykonuje uprawnienia zwierzchnika służbowego w stosunku do 
dyrektora”.
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- Kto z Państwa jest za przyjęciem takiej treści § 7 ust. 1?

GŁOSOWANIE  /bez: J. Gątkiewicza, D. Penara, A. Mentla/

  14  głosów  za
   0  głosów  przeciw
   3  głosy  wstrzymujące się

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Wniosek Nr 2.  Skreślić § 9 ust. 2.
- Kto z Państwa jest za skreśleniem § 9 ust. 2?

GŁOSOWANIE /bez: D. Penara, A. Mentla/

   4  głosy za
  11  głosów przeciw
   3  głosy wstrzymujące się

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kolejna propozycja zmiany. Skreślić § 10 ust. 2.

GŁOSOWANIE /bez: J. Gątkiewicza, D. Penara, A. Mentla/

   4  głosy za
   9  głosów przeciw
   4  głosy wstrzymujące się

CD. DYSKUSJI

W dyskusji udział wzięli:

1. Marcin Musiał - radny
2. Ireneusz Żarłok - radca prawny
3. Teresa Kosmala - radna
4. Grażyna Strączek - radna
5. Sławomir Święch - Przewodniczący Rady

18



Radna Teresa Kosmala zgłosiła wniosek o wykreślenie § 9 ust. 1. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- kto z Państwa radnych jest za wykreśleniem z projektu uchwały ust. 1w § 9 w pełnej treści?

GŁOSOWANIE /bez: I. Gawrońskiego, W. Konderaka, A. Mentla/

   3  głosy  za
  12  głosów  przeciw
   2  głosy  wstrzymujące się

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały w sprawie nadania statutu Miejskiemu 

Zarządowi Gospodarki Komunalnej w Czeladzi wraz z przegłosowanymi zmianami do projektu 
uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: I. Gawrońskiego, W. Konderak, A. Mentla/

  14  głosów za
   2  głosy przeciw
   1  głos wstrzymujący się

Przewodniczący Rady stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXXV/472/2008   w sprawie nadania 
statutu Miejskiemu Zarządowi Gospodarki Komunalnej w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  nadania  statutu  Publicznemu  Zakładowi  Opieki  Zdrowotnej 
„Żłobkowi Miejskiemu w Czeladzi”. 

Anna Ślagórska                            -               Z-ca Burmistrza Miasta  

- Omawia projekt uchwały.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?
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Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: I. Gawrońskiego, W. Konderaka, A. Mentla, H. Szotowskiej/

  13  głosów  za
   2  głosy   przeciw
   1  głos  wstrzymujący  się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXXV/473/2008  w  sprawie nadania 
statutu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej „Żłobkowi Miejskiemu w Czeladzi”  została 
przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  ramowych  planów  pracy  Komisji  Rady  Miejskiej  w 
Czeladzi na 2008 rok.

- Omawia projekt uchwały.
- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

DYSKUSJA 

W dyskusji udział wzięli:

1. Władysław Oczkowicz - radny
2. Sławomir Święch - Przewodniczący Rady
3. Ireneusz Gawroński - radny

Przewodniczący Rady zaproponował skreślenie linii dzielącej miesiące wrzesień i październik w 
planie pracy Komisji Rewizyjnej jako autopoprawkę. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: A. Mentla, W. Konderaka, H. Szotowskiej/
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  15  głosów za
   0  głosów przeciw
   2  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący Rady stwierdził,  że  Uchwała Nr XXXV/474/2008 w sprawie przyjęcia 
ramowych planów pracy Komisji Rady Miejskiej w Czeladzi na 2008 rok  została przez Radę 
podjęta.

Dot. pkt. 10    – porządku obrad Sesji  

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Sprawozdanie z wykonania budżetu miasta Czeladź za 2007r.

a/ Wprowadzenie

Urszula Polak – Wałek                -               Skarbnik Miasta  

- Omawia Sprawozdanie z wykonania budżetu miasta Czeladź za 2007r.

b/ Stanowisko składu orzekającego RIO.

Urszula Polak – Wałek                -               Skarbnik Miasta  

- Odczytuje stanowisko składu orzekającego RIO.

c/ Wniosek Komisji Rewizyjnej do RIO i opinia RIO.

Zofia Bazańska                             -               Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej   

- Odczytuje Wniosek Komisji Rewizyjnej do RIO

Sławomir Święch                          -               Przewodniczący Rady  

- Odczytuje opinię RIO w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji  Rewizyjnej Rady Miejskiej w  
Czeladzi.
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d/ Opinie Komisji.

Opinie przedstawili:

1. Grażyna Strączek - Przewodnicząca Komisji Finansowo – Budżetowej
2. Władysław Oczkowicz -       Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej
3. Dominik Penar - Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu
4. Krzysztof Francikowski              -            Przewodniczący Komisji Regulaminowo – 
                                                                       Inwentaryzacyjnej i Etyki Radnych

e/ Dyskusja.

W dyskusji udział wzięli:

1. Grażyna Strączek - radna
2. Andrzej Świątek - radny
3. Teresa Kosmala - radna
4. Danuta Walczak - radna
5. Urszula Polak – Wałek - Skarbnik Miasta
6. Marcin Musiał - radny

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Wznawiam obrady po przerwie.

Cd. DYSKUSJI

W dyskusji udział wzięli:

1. Andrzej Świątek - radny
2. Urszula Polak – Wałek - Skarbnik Miasta

f/ podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielania  absolutorium  Burmistrzowi  Miasta  z  tytułu 
wykonania budżetu Miasta Czeladź za 2007r.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto  z  Państwa  radnych  jest  za  podjęciem  uchwały  w  sprawie  udzielania  absolutorium 

Burmistrzowi Miasta z tytułu wykonania budżetu Miasta Czeladź za 2007r.?
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GŁOSOWANIE /bez: H. Szotowskiej/

  16  głosów za
    3  głosy przeciw
    0  głosów  wstrzymujących  się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXXV/475/2008 w sprawie udzielenia 
absolutorium Burmistrzowi Miasta Czeladź z tytułu wykonania budżetu Miasta Czeladź za rok 
2007 została przez Radę podjęta.

Przewodniczący Rady pogratulował udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta.

Anna  Ślagórska  –  Z-ca  Burmistrza  Miasta  podziękowała  w  imieniu  Burmistrza  za  
udzielenie absolutorium. Podziękowała również dyrektorom jednostek, kierownikom oraz Pani 
Skarbnik.

Dot. pkt. 11    – porządku obrad Sesji  

Sławomir Święch                          -               Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Sprawy bieżące.
- Poinformował o uchyleniu przez Wojewódzki Sąd Administracyjny zarządzenia zastępczego 

wojewody o wygaszeniu mandatu radnego.
- Odczytuje zawiadomienie o wszczęciu postępowania nadzorczego dotyczącego stwierdzenia  

nieważności  uchwały   Nr  XXXIII/419/2008  w  sprawie  zmiany  uchwały   Rady  Miejskiej  w  
Czeladzi   Nr  XLIX/264/98  z  dnia  26  lutego  1998  roku  w  sprawie  określenia  warunków 
sprzedaży  domków fińskich   i  lokali  mieszkalnych  w  budynkach  stanowiących   własność  
Gminy Czeladź w części  określonej w § 3 oraz rozstrzygnięcie nadzorcze  wojewody w tej 
sprawie.

- Odczytuje pismo Pana Ryszarda Liszczyka z dnia 07.04.2008 r. w sprawie propozycji zmiany  
uchwały w sprawie Regulaminu Utrzymania czystości i porządku w gminie.

- Odczytuje pismo Pani Mirosławy Budnej z dn. 21.04.2008 r. 
- Odczytuje pismo dyrektora ZBK do mieszkańców budynku   przy ul. Szpitalnej 34A w sprawie 

ocieplenia budynku.
- Odczytuje  zaproszenie  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  SLD  do  wzięcia  udziału  w 

zgromadzeniu w dniu 1 maja 2008 r. z okazji Święta Pracy.
- Odczytuje pismo ZIK do Burmistrza Miasta z dn. 09.04.2008 r. w sprawie stanu nawierzchni  

dróg.
- Odczytuje  pismo  Starosty  Powiatu  Będzińskiego  z  dn.  08.04.2008  r.  w  sprawie  wsparcia  

finansowego  z  przeznaczeniem  na  zakup  samochodu  specjalistycznego  dla  Komendy 
Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Będzinie.

- Odczytuje  pismo  ZIK  do  Powiatowego  Zarządu  Dróg  z  dn.  03.04.2008  r.   w  sprawie 
przystąpienia  do  wykonywania  prac  związanych  z  pozimowym  oczyszczaniem  dróg  
powiatowych na terenie Czeladzi.
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- Odczytuje odpowiedź Kierownika Wydziału Rozwoju i Inżynierii Miejskiej z dn. 11.04.2008 r.  
do  Zrzeszenia  Transportu  Prywatnego  w  Katowicach,  Oddział  Czeladź,  w  sprawie  
przywrócenia dawnego postoju TAXI w Czeladzi.

- Odczytuje pismo Kurii Diecezjalnej w Sosnowcu z dn. 05.04.2008 r. w sprawie woli udziału w 
uroczystościach na Placu Papieskim w Sosnowcu w dn. 14.06.2008 r.

- Odczytuje  pismo  Stowarzyszenia  „Forum  Czeladzian”  z  dn.  28.03.2008  r.   w  sprawie 
rozpatrzenia możliwości  dobudowania wind do istniejących budynków, których właścicielem 
jest Gmina Czeladź.

- Odczytuje opinie prawną z dn. 08.04.2008 r. w sprawie formy prowadzenia protokołów z sesji  
Rady Miejskiej.

- Odczytuje  pismo CzSM z dn.  15.04.2008  r.  w sprawie wniosku  o  korektę  ceny wody do  
spożycia ze względu na jej jakość.

- Poinformował o terminie i planowanym przebiegu obrad uroczystej sesji Rady Miejskiej.
- Czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawach bieżących?

Anna Ślagórska                            -               Z-ca Burmistrza Miasta  

- Zaprosiła radnych na Dni Czeladzi oraz na uroczystości 3-majowe.

Andrzej Świątek                            -               radny  

- Nawiązał  w wypowiedzi co do formy pisania protokołu obrad Rady Miejskiej.

Dot. pkt. 12    – porządku obrad Sesji  

Sławomir Święch                          -               Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Po wyczerpaniu porządku obrad zamykam XXXV sesję  Rady Miejskiej w Czeladzi.

P R Z E W O D N I C Z Ą C Y
          RADY MIEJSKIEJ W CZELADZI

          Sławomir Święch

Protokołowała:

Elżbieta Augustyniak
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